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Real Time Quote Service Application Form 
實時報價服務申請表格 

 

Client Name  

客戶名稱 
Account Number 

賬戶號碼 

※ To apply for Real Time Quote service, please read the following “Terms & Conditions and Disclaimers” first, then send us 
this application form by fax or by post. For enquiry, please contact our customer services officers by calling (852) 3950 3288 
or email to cs@pcsec.com.hk. 

於申請實時報價服務時，請先細閱以下「條款及條件與聲明」之內容，並填妥此申請表格，傳真或郵寄到本公司。如有任何查

詢，請致電客戶服務熱線 (852) 3950 3288 或電郵至 cs@pcsec.com.hk。 
 

HK Stock Market Real Time Quote Service 

香港股票市場實時報價服務 
Please tick the appropriate column 

請在適當的欄上加勾號 

1.   
Please Select ONE of the following service 
請選擇以下其中一項服務 

Service Fee 
服務費用  

A 
No regional restrictions 

不設地區限制 

HK $360 per month 

每月港幣 360 元  

B 

Restricted to use in Mainland China, Hong Kong & Macau are NOT included 
(Please provide the Address Proof — Within 3 months) 

只限在中國國內使用，不包括香港特別行政區及澳門特別行政區 
(客戶必須附上地址證明 — 最近三個月) 

HK $240 per month 

每月港幣 240 元  

2. 
Payment Method 

付款方法  

A 

I hereby authorize “PC Securities Limited” charge me the service fee of “Real Time Quote” service, and deduct 
the payable amount from my securities trading account. 

本人授權支付「實時報價服務」費用予「寶鉅證券有限公司」，並授權「寶鉅證券有限公司」替本人於證券賬戶內

扣除。 

 

B 
Remark 
備註 

 
:                                                                                           

Terms & Conditions and Disclaimers  條款及條件與聲明： 
※ Client must give one-month prior notice in order to terminate the above service plan or the Client will have to pay a service fee of one 

month even if the period of usage is less than a month.  
客戶若欲終止以上計劃，須於一個月前以書面通知本公司，否則使用期不足一個月者，亦須繳付整月服務費用 
 

※ Client acknowledges and consents to providing relevant information to the service provider or any relevant third parties for identity 
verification purposes.  
客戶必須同意本公司將有關資料提交予服務供應商或任何相關之第三方作為身份核實之用。 
 

※ For Service “B”, Clients can only log into the internet trading platform in Mainland China (excluding Hong Kong and Macao). 
有關服務「B」，客戶只能於中國大陸登入網上交易系統 (不包括香港特別行政區及澳門特別行政區)，其他地區均不能使用。 
 

※ Above service cannot be re-distributed or sub-licensed. 
上述服務不能重新分發或分許可。 

  

※ I understand and agree to be bound to the terms and conditions of such services, 
本人明白及同意有關服務條款之內容，並接受這條款的約束。 

 

  Signature  簽署 

Signature of Main Account Holder / Authorized Person 

主要賬戶持有人 / 授權人士 簽署 

 
 

 

Date 日期 :  

Signature of Joint Account Holder 

聯名賬戶持有人簽署 

 

 

 

Date 日期 :  

For Account Executive Use  供顧問使用 

Signature of Account Executive  顧問簽署 

 

Name of Account Executive  顧問姓名 CE No.中央編號 Date 日期 :  dd日 / mm月 / yyyy年 

Remarks : 如有特別要求，請註明 (並必須由部門主管批核後，再交內部處理) Approved By : 

☞ 
 

 

 

Name : 

 

 FOR OFFICE USE ONLY Date : ____________________ 

Service Activation Date :  Request Approved / NOT Approved * Special Approved by： 

Signature Verified by Handled by R.O. 
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